
Dagsorden til bestyrelsesmøde på HIRK d. 12-01-2021 kl. 19  hos Anette 
  

1. Mødedeltagere: Mia, Kristina, Lisbeth, Suzanne, Anette,  
(Susanne, Mette deltager i driftsdelen) 
 

2. Afbud fra: Ingen 
 
3. Ordstyrer:  Mia 
 
4. Referent: Mia 
 

 
5. Godkendelse af dagsorden - Godkendt 

 
6. Bordet rundt – erfaring med de vedtagne retningslinjer fra 6/1; 
 

Generelt går det fint, der er fin forståelse for situationen fra stort set alle 
medlemmer. Nogle har spørgsmål, andre kommer med positive 
tilkendegivelser. En enkelt hjælper må ikke komme.  
Dog slækkes der noget på brug af mundbind blandt de private 
opstaldere. 

 
7. Generalforsamling den 16/2 – udskudt til ubestemt tid? Eller hvad gør 

vi? Mia har talt med Dansk Erhverv vedr. jura og afholdelse kontra 
corona og forsamlingsforbud. Dansk Erhverv anbefaler alle skal have 
mulighed for at deltage – elektronisk møde via eks. zoom muligt men 
bestyrelse finder ikke vi har teknikken. 
Generalforsamlingen udskydes på ubestemt tid grundet 
forsamlingsforbuddet. Der sendes skriv rundt til samtlige medlemmer 
via klubmodul.  

 
8. Budgetoplæg 2021. Budgetoplæg for 2021.  

 
9. Arbejdet med opdatering af Organisationsdiagram, Forretningsorden samt 

udvalgsbeskrivelser afsluttes på mødet. Stillingsbeskrivelser til staldmester 
og de to staldassistent stillinger er opdateret den nye version. 

 
 

10. Gammel udebane status: 
 
Borehuller er blevet observeret på selve banen. Disse er udbedret og 
dækket til igen. 

 
11. Nyhedsbrev via klubmodul 4 gange årligt? 

 
Intet nyt, der har været mange opdateringer på det seneste grundet 
Corona og det besluttes de gør det ud for nyhedsbreve pt. 



Det har vist sig meget svært at styre informationer udlagt på FB da det 
giver mange tråde. Lisbeth sikrer alle læres op i at lægge opslag op, der 
ikke kan kommenteres på så de alene får karakter af information. Alle 
detaljerede informationer om Corona sendes i stedet til alle via mails fra 
klubmodul. Erfaring viser at en debat på FB kan ende med at budskabet 
bliver tolket forkert, når mange kommenterer på tråde. 
 

 
 

12. Nyt fra udvalg 
  
a. Hestestatus: 

Ikka har været skadet, men er nu ok igen. Nogle af hestene 
vil have godt af lidt ekstra motion.  
Frønse, Diva og særligt Snehvide skal overvejes udskiftet. 
Snehvide rides den kommende tid af dygtig rytter i test. 
Ejercertifikat er endnu ikke fremskaffet på Kalle – der ringes 
til forrige ejer. 
 

b. Økonomi: 
Vi har i jan mistet ca. 10 % i rideskolen. Indtjening på EneUV 
i uge 8 forventes også tabt. 
 
For en sikkerheds skyld varsles en mulig Corona prisstigning 
for opstalderene pr. 1/5 og 12 måneder frem på op til 250 kr..  
 

c. Stalden: 
Privathest har ødelagt en vandkop. En skillevæg er røget 
ned.  
 

d. Stævner:  
Intet nyt – Kristina vil gerne hjælpe med evt. arrangementer.  
 

e. Undervisning:  
Dan og Mette vil gerne have flere ryttere per hold og et 
voksen hold mere. Det kræver dog nok 1-2 rideskoleheste 
mere.  
 

f. Juniorbestyrelse: 
Cecilie Vest starter kæphest workshop op. 
 

g. Sponsorudvalget:  
Martin Kloraris får et 3. skilt op mod saltning af baner. 
 

h. Miljø:  
se pkt i Roskilde Kommune  
 
 

i. Roskilde kommune:  



Belægning af stykket bag udestalden og store stald. Der er 
ekstremt meget mudder og lastbiler sidder fast. Der arbejdes 
på at få en fond til udbedring af dette i 2021.  
 

j. Distrikt 3/DRF:  
Intet nyt 
 

k. Hjælpere: 
Intet nyt 
 

l. Fonde: 
Afventer coronapuljer – de er endnu ikke åbnet for 2021. 
 

m. Rengøring: 
Intet nyt 

 
13. Kommende arrangementer:   

 
14. Næste møde 2/3-21 
 
15. Evt: 

 
 

 
 


